

《单词百科:literarily是什么意思?literarily怎么发音?literarily的解释和用法》

英语单词literarily是什么意思?literarily怎么读?literarily怎么发音?简答网为您整理了literarily的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



literarily怎么读

literarily的读音:[ˈlɪtərəri]

literarily的意思

1、adv.文学上地, 学术上地;

literarily的双语例句

1、Yuan literarily means "First" while "Xiao" refers to "night."

“元”代表第一，古人称“正月”为“元月”，“夜”也称“宵”。

2、 There is a law of singing in vocal music. One must be literarily and musically accomplished.

声乐演唱艺术有其自身发展的规律，对一首作品的演唱处理必须有一定的文学修养和音乐修养。

3、 So, in the later stage, Li Dongyang, either mentally or literarily, has a great particularity.

因此，李东阳后期无论在心态上还是在文学上都具有极大的特殊性。

4、 It elicits a further study of how "Revolution Discourse" got constructed in the literary aesthetics and an analysis of literarily aesthetic characteristics of China's, mainstream culture.

由此，研究了革命话语在文艺美学中的建构过程，分析了中国主流文艺美学的特征。

5、 It is a serious mistake in the 20 century's research about western aesthetics that many researchers regard Gadamer's Hermeneutics-Aesthetics as reader-centered theory literarily.

望文生义地认为伽达默尔的解释学美学也是一种读者中心理论，这是20世纪西方美学史研究的一个严重失误。

6、 We were literarily in disbelief when we saw a movie that didn't show any blood gushing scenes that froze audiences cold in their seats, teeth chattering.

我们在难以置信字面上当我们看到一个电影，没有表现出任何血液喷涌的场景，观众在座位上冻结寒冷，牙齿抖动。

7、 It has been widely acknowledged that the best way to read philosophy is to read it literarily, and one of the best understandings of a piece of literature goes after discovering the traces of its philosophy.

对哲学最优的理解是把它当成文学来读，对文学最好的理解之一莫若从中读出哲学来，这已是不争的事实。

以上是简答网为您整理的literarily怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于literarily的用法、

literarily的释义、literarily的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/literarily>